
 

Notulen ouderraadoverleg  

Datum:  dinsdag 16 januari 2024  
Tijd:       20.00 uur – 21.30 uur  
Plaats:   school 
 

Aanwezig: Lieke, Carlijn, Jeroen, Claudy, Kelly, Marvin, Esther, Rebana, Angela en Lotte 

 

Afgemeld: Nicolette 

 

1. Opening, welkom, vaststellen agenda 

opening door Lieke, agenda is goedgekeurd. 

 

2. Notulen vorige vergadering 

Er moet nog een aanvulling komen op de notulen van de vorige keer m.b.t. het 

schema wie wanneer is toegetreden. Als dit is aangevuld kunnen de notulen naar 

Angela worden gestuurd om dat de site geplaatst te worden. 

 

3. Nieuws vanuit school 

- School heeft besloten dat zij dit jaar niet meedoen met het koningsontbijt. Dit 

vanwege de mindere kwaliteit en hoeveelheid die vorig jaar wat geleverd is. 

Daarnaast zijn de kinderen om 12uur uit deze dag. Het team heeft daarom besloten 

om deze dag te benutten voor sport en beweging. 

- De Prinsengroep is op zoek naar een fotograaf die met hub meeloopt deze dag. 

Hiervoor wordt nog toestemming gevraagd aan de ouders ivm AVG. Voor de overige 

klassen is aan de leerkrachten gevraagd om zoveel mogelijk foto’s te maken in de 

klas. Omdat zij weten wie er wel of niet op de foto mag.   

- Jeroen heeft contact gehad met Nicole i.v.m. de school t-shirts . Zij pakken dit 

samen verder op qua aantallen en maten.  Vraag nu is welke maten hanteert 

Snelders.  

- Het paasontbijt gaat vorm van kerstdiner krijgen. School heeft hiervoor gekozen 

i.v.m. kans gelijkheid zodat voor iedereen het mogelijk is om deel te nemen. Verzoek 

om in de klassen ook aan te sturen op gezond en niet alleen zoetigheid. 

- Kaily komt na carnavalsvakantie terug van zwangerschapsverlof. 

- volgende vergadering 27 februari 2024 sluit Nicole aan i.p.v. Angela. 

- De kerstactie heeft uit eindelijk nog 11034,- opgebracht, iedereen kijkt positief erop 

terug. Door de oproep en aanmeldingen via Parro  te laten gaan zijn er veel meer 

reactie gekomen dan via flits berichten. Nicole gaat onderzoeken of flits moet blijven 



bestaan. Angela gaat vragen of werkgroepen ook via Parro in agenda om hulp bij 

activiteiten te kunnen gaan vragen. 

 

  

4. Werkgroepen 

• Carnaval: afgelopen week bewust geen bericht i.v.m. herhalen van 

gegevens, achteraf gezien was dit een mooie reminder geweest namens 

OR  

• Koningsspelen: mocht er hulp nodig zijn horen we het graag, is er bekend 

dat er een budget is van € 150,00. Lieke mailt Angela en Tjeerd hierover. 

• Avond4daagse: Jeroen en Marvin ontvangen graag het draaiboek hiervan. 

Lieke gaat contact leggen met Joep om te vragen of hij dit aan Marvin en 

Jeroen wil overdragen.  

• Schoolreisje: locaties en bus zijn geboekt. Omdat de prijzen van de bussen 

meevallen is er budget over. Het voorstel is om voor de kinderen uit groep 

3 tot en met 8 ook frites te regelen. Bij het arrangement van Hullies is dit 

al opgenomen. Carlijn wil graag weten wat hiervan de kosten van zijn om 

te zien of dat past. Vanuit Lieke komt de vraag waarom de groepen 7/8 

zonder extra ouder begeleiding (alleen leerkrachten) op schoolreis gaan 

omdat er in deze groepen ook veel jonge leerlingen (10-jarige) zijn. Lotte 

geeft aan dat dit altijd zo gaat, maar neemt dit mee in de werkgroep en 

komt hierop terug 

• Afscheid groep 8: start na carnaval. 

 

5. Financiën 

Tot nu toe is er € 8.480,00 (79 %) aan ouderbijdrage binnengekomen. Dit n.a.v. de 

eerste lichting brieven. Hiervan is ongeveer de helft met de QR-code betaald. Joanne 

zorgt dat de nieuwe leerlingen ook een brief krijgen via de leerkracht. De nieuwe 

kinderen tussen sinterklaas en carnaval hebben nu ook brief ontvangen. 

Daarnaast blijkt er in de werkgroepen budget over te zijn. 

Sinterklaas heeft € 390,- over (mede door sponsoring pruik en baard Sint). 

Kerst € 350,00 over. 

Schoolreis € 1.700,00 over. 

 

De vraag is wat gaan we doen met het geld dat “over” is. 

OR is unaniem dat het geld dat “over” is ook besteed moet worden aan de kinderen 

(in welke vorm dan ook).  Als voorbeeld wordt genoemd dat er met Sint best wel 

meer gegeven mocht worden dan alleen een handje pepernoten. 

Eventueel jaarlijks een klein deel reserveren voor de toekomst (voor vervangen van 

bijvoorbeeld partytent). Voorstel om spaarrekening hiervoor te gebruiken. 

 

Mogelijk dat er voor de begeleiding ook T-shirts gekocht kunnen worden, zodat zij 

ook zichtbaar zijn tijdens schoolreisjes en andere activiteiten. 



Nieuwe partytent aanschaffen, zodat niet iedere keer een oproep gedaan moet 

worden om deze te lenen bij een ouder. 

 

Nieuwe versiering. OR is van mening dat dit bij school hoort en niet bij de OR. Angela 

zoekt dit uit.  

 

Daarnaast is er discussie of de OR te makkelijk dingen betaald die eigenlijk voor 

rekening van school (bijv. tenten, versiering e.d.). Het is niet duidelijk wat bij school 

hoort en wat bij OR. Angela gaat dit bespreken met Nicole. 

 

Activiteiten 

• Kerst; mooie activiteit breed gedragen.  Hoge opkomst, enthousiaste 

kinderen. Vele ouders gaven aan dat het fijn was dat het binnen was. 

Angela geeft aan dat er vanuit school niet goed nagedacht is over alcohol 

gebruik. Wel glühwein, waarom dan geen andere alcoholische 

versnaperingen. Helaas 30 pizza’s weg kunnen gooien. Rest was op. Was 

ook nog veel frisdrank (sap) op dag zelf nog cola, sinas e.d gehaald. Beleid 

eerste stap is gezond dus was alleen ‘gezondere’ sap. Dit was over, hier 

miscommunicatie over geweest want er was wel vraag naar geweest. 

Worstjes liepen niet goed hamburgers wel.  

Niet alle prijzen van de loterij zijn opgehaald. Hiervoor is nog wel een 

oproep gedaan in de flits. Mogelijk zijn er prijzen nog bruikbaar, kunnen 

deze misschien gebruikt worden als prijs bij de optocht? De Eerste Stap 

heeft deze prijzen geregeld. Angela neemt contact met hen op wat 

hiermee te doen. 

 

6. Ingebrachte punten:  

School T-shirts : zie bij nieuws van school 

Koningsontbijt: zie bij nieuws van school, Jeroen geeft aan dat hier tijdens vorige 

vergadering over gesproken is en ook dat het aangevuld zou worden, wordt op terug 

gekomen. 

Evaluatie Kerstactie: zie activiteit 

inschrijving KVK UBO, Joep is uitgeschreven, Lieke heeft een functie wijzing 

ontvangen. Bij overige is het ergens blijven hangen, dit wordt opnieuw ingang gezet. 

Website: stukje van de OR op de website moet worden aangepast, Lieke kijkt de tekst 

na en moet nieuwe foto gemaakt worden (volgende vergadering).   

Carlijn vraagt of het cirkeldiagram van de uitgaven OR ook op de site geplaats kan 

worden. Lieke neemt dit ook mee. 

Op de website van de school staat de doneeractie voor het glazen huis er nog op. 

Angela pakt dit op. 

 

Rondvraag: 

Carlijn geeft aan dat ze de back to school actie weer in flits heeft gezet als reminder. 

 


